
Z Á P I S  
z 32. veřejného zasedání Zastupitelstva  

Městyse Klenčí pod Čerchovem konaného dne 29. 08. 2018 

1. Zahájení, jmenování zapisovatele 

Zahájení zasedání:  18:00 hodin 

Přítomni:  Jiří Anderle, Jan Bozděch, František Čipera, Jiří Hnyk, Karel Hula, Vlastimil 
Jankovský, Anna Kobesová, Lubomír Kulík, Zdeněk Mareš, Miloslava 
Němečková, Josef Osvald, Pavel Smazal, Petr Záhoř. 

Omluveni:  Václav Lehanka, Petra Mašinová. 

Přítomna je nadpoloviční většina členů ZM a zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

Veřejné zasedání ZM zahájil starosta Jan Bozděch, který přivítal zastupitele a občany 
městyse. Konstatoval, že na zastupitelstvu, které bylo svoláno v souladu s ustanovením 
§ 92 zák. č 128/2000 Sb., o obcích, v platném znění, je přítomno 13 zastupitelů, 2 zastupitelé 
jsou omluveni. Zápis z posledního zasedání je uložen k nahlédnutí na úřadu městyse a byl 
ověřen bez závad. Zápis bude zveřejněn k nahlédnutí na stránkách městyse. Zapisovatelem 
jmenoval Martina Freie. 

2. Volba návrhové komise, ověřovatelů zápisu a návrh programu 

Ověřovatelé zápisu: Anna Kobesová, Miloslava Němečková 

Návrhová komise: Karel Hula, Lubomír Kulík 

Hlasování č. 1, o usnesení, že ZM schvaluje ověřovatele zápisu a návrhovou komisi: 
  PRO   : 13 

 PROTI  : 0 
 ZDRŽEL SE  : 0 
Návrh byl schválen. 

Zastupitelé dostali v podkladech program jednání, kde starosta navrhl následující změnu: 

- Bod č. 9 bude zařazen: „Projednání žádosti obce Ždánov o zahrnutí obce do 
spádovosti MŠ Klenčí pod Čerchovem.“ 

Navržený program k jednání: 

1. Zahájení, jmenování zapisovatele.  
2. Volba návrhové komise, ověřovatelů zápisu a schválení programu zasedání.  
3. Kontrola usnesení.  
4. Schválení rozpočtové změny č. 9/2018 k 31. 8. 2018.  
5. Projednání všech žádostí o zahrnutí do územního plánu v rámci společného jednání.  
6. Projednání kalkulace na úvodní etapu bezpečnostního řešení v Klenčí pod Čerchovem 

od firmy OMEXOM GA Energo s.r.o.  
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7. Projednání žádosti pana xxxxxx xxxxxx o prodej pozemků p.č. 262/4 a 262/6 v majetku 
městyse Klenčí pod Čerchovem v KÚ Jindřichova Hora.  

8. Projednání žádosti o koupi pozemků části p.č. 2876/1 a části p.č. 734/5 v majetku 
městyse Klenčí pod Čerchovem a KÚ Klenčí pod Čerchovem.  

9. Projednání žádosti obce Ždánov o zahrnutí obce do spádovosti MŠ Klenčí 
pod Čerchovem.  

10. Zprávy výborů zastupitelstva městyse o činnosti.  
11. Připomínky občanů.  
12. Diskuze, závěr.   

Hlasování č. 2, o usnesení, že ZM schvaluje navržený program jednání ZM: 
 PRO   : 13 
 PROTI  :  0
 ZDRŽEL SE  : 0 
Návrh byl schválen.  

3. Kontrola usnesení 

Starosta uvedl, že zprávu o plnění usnesení ZM dostali zastupitelé v podkladech. Dále doplnil 
zprávu k následujícím usnesením: 

Starostovi připravit podklady pro zřízení příspěvkové organizace v rámci informačního 
centra. 

Uzavřít s panem xxxxxxx xxxxxxx smlouvu o smlouvě budoucí dle schváleného návrhu 
smlouvy. 

Jednat s manželi xxxxxxxxxxx, paní xxxxxxxxxxxxx a panem xxxxxxx a dalšími majiteli 
pozemků v oblasti od pozemku p.č. 734/17 a 734/70 po pozemek 734/72 a 715/24 o možném 
vedení budoucí komunikace a inženýrských sítí v této lokalitě, z jednání bude pořízen zápis, 

který zastupitelstvo vezme na vědomí. 

Stav těchto bodů se od minulého zasedání nezměnil.  

Zajistit cenovou kalkulaci na vydání publikace o Staré poště. 

Publikace se připravuje a měla by být vydána do konce roku. 

Prověřit se správcem vodovodu městyse stav vodovodu v osadě Capartice. 

Probíhají jednání s Lesy České republiky o zřízení věcného břemena na pozemky 
s vodovodem.  

Zajistit vytvoření inventáře obrazů v budově úřadu městyse 

Úkol je splněný, dojde pouze k drobným úpravám v inventáři.  

Navrhnout řešení pro zabezpečení vytékající body na komunikaci II/189. 

Informace podá výbor pro výstavbu a území plánovaní ve zprávě o činnosti. 

Konzultovat umístění sloupu veřejného osvětlení na Černé Řece a umístění zrcadel na 
křižovatky komunikace II/189 a místní komunikace 1c a komunikací 1c a 2c 
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Řeší se umístění a vzhled osvětlení.  

Jednat o podmínkách prodeje pozemků p.č. st. 314/2, st. 593, st. 314/3, st. 591, st. 590, 
1771/1, 1769/9 KÚ Klenčí pod Čerchovem jejichž součástí jsou i stavby se spol. Lintech 
solar, s.r.o. 

Připravit návrh na financování koupě pozemků p.č. st. 314/2, st. 593, st. 314/3, st. 591, st. 
590, 1771/1, 1769/9 KÚ Klenčí pod Čerchovem jejichž součástí jsou i stavby. 

Připravit finanční analýzu provozních nákladů objektů stojících na pozemcích p.č. st. 314/2, 
st. 593, st. 314/3, st. 591 a st. 590.  

Tyto body jsou již ukončené.  

Zajistit znalecký posudek na pozemek p.č. st. 425/18 KÚ Klenčí pod Čerchovem vč. objektu na 
tomto pozemku.  

Zajistit  znalecký posudek na pozemek a objekt p.č. st. 425/16 v Klenčí pod Čerchovem. 

Posudky na uvedené pozemky připravuje pan Karel Lang a měly by být zhotoveny do 14 ti 
dnů. Posudek bude zpracován na celý pozemek od silnice do sběrného dvora směrem k čp. 
330.  

Projednat s panem xxxxxx xxxxxx xxx navrhovanou směnu pozemků p.č. 737/5 část ideální 
poloviny p.č. 113 a stavební 112 vše KÚ Klenčí pod Čerchovem. 

Jednání proběhlo, bod je ukončený. 

Projednat s manželi xxxxxxxxxxxxx jejich žádost o odkoupení části pozemku p.č. 121/1 KÚ 
Klenčí pod Čerchovem.  

V současné době není nutné budovat vjezd k jejich pozemku, protože tento vjezd je řešen 
v projektu rekonstrukce komunikace. Projekt rekonstrukce komunikace byl konzultován HZS 
a nemají k projektu žádné připomínky.  

Jednat s vedoucími pracovníky Masarykovy ZŠ a MŠ Klenčí pod Čerchovem, p.o. o možném 
rozdělení na dvě samostatné právnické osoby.  

Vedení ZŠ a MŠ není v současné době pro rozdělení. Navrhují počkat, jak se bude situace 
vyvíjet. Z tohoto důvodu je bod ukončený.  

Zajistit firmu pro opravu pomníku obětem 1. světové války a Lomikarových božích muk.  

Jedná se o bližším termínu opravy pomníku a Lomikarových božích muk.  V letošním roce se 
opravu pravděpodobně nepodaří realizovat. Je zde šance získat dotaci z Ministerstva obrany.  

Uzavřít úvěrovou smlouvu se společností ČS a.s. 

Smlouva je uzavřena, čerpání však bude možné až po podpisu kupní smlouvy.  

Uzavřít kupní smlouvu na pozemky p.č. st. 314/2, st. 314/3, st. 590, st. 591, st. 593, 1769/9, 
1771/1 a 2845 KÚ Klenčí pod Čerchovem včetně staveb a příslušenství se společnostmi 
Chodovia Klenčí, družstvo umělecké výroby a LINTECH, spol. s.r.o.  

Smlouva ještě nebyla podepsána, protože se řeší některé podrobnosti kupní smlouvy, např. 
poměr nemovitosti / technologie, vklad do KN apod.  Prodávající navrhuje rozdělení 
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5 500 000 Kč za nemovitosti, 4 500 000 Kč za technologii, banka požaduje 8 000 000 Kč za 
nemovitosti, 2 000 000 Kč za technologii.  

Starostovi projednat se správcem vodovodu řešení nedostatku vody v místní části Černá Řeka, 
osazení vodoměrů, zřízení jímacího zařízení, kalkulaci vodného.  

S Pravesem se řeší náklady, kdy propojení horní a dolní části Černé Řeky bude stát cca 1 000 
000 Kč. Přesnější cena bude až při zpracování projektu.  Součástí projektu bude i umístění 
vodoměrů. Cena vody bude stanovena ve stejné výši jako v Klenčí.   

Starosta vyzval zastupitele a následně přítomné občany, zda mají otázky nebo připomínky ke 
zprávě o plnění usnesení. Nikdo z přítomných neměl žádné otázky ani připomínky. Nikdo 
z přítomných neměl žádné otázky ani připomínky k usnesení RM. 

Hlasování č. 3, o usnesení, že ZM bere na vědomí zprávu starosty o plnění usnesení:
           PRO  : 13 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

4. Schválení rozpočtové změny č. 9/2018 k 31. 8. 2018 

Starosta uvedl, že rozpočtové změny budou po schválení zveřejněny na úřední desce a 
následně přítomné seznámil s jejich obsahem. Dále upřesnil, že dne 16. 8. 2018 SDH převzalo 
nový DA s přívěsem.  Cena vozidla je 1 500 000 Kč, kterou musí městys teď zaplatit. 
Následně bude zpětně vyplacena dotace ve výši 1 000 000 Kč. Rozpočet na opravu střechy 
DPS je 1 550 000 Kč, přesná cena bude po dokončení oprav. Stavba bude předána k 31. 8. 
2018. 

Žádný ze zastupitelů neměl k uvedenému bodu otázky ani připomínky. 

Hlasování č. 4, o usnesení, že ZM schvaluje rozpočtovou změnu č. 9/2018 k 31. 8. 2018:
            PRO   13 

  PROTI  0  
 ZDRŽEL SE  0 
Návrh byl schválen. 

5. Projednání všech žádostí o zahrnutí do územního plánu v rámci společného 
jednání 

Starosta uvedl, že žádosti by měly být projednány před veřejným projednáním. Proběhlo 
jednání o obchvatu městyse a sjezdovky. V případě zahrnutí do územního plánu, bude potřeba 
na tyto dva projekty, udělat analýzu SEA. Cena analýzy je cca 100 000 Kč a bez ní nelze 
v případě těchto projektů územní plán schválit. Výhodou zpracované analýzy je, že městys 
bude mít předkupní právo na pozemky nutné k vybudování těchto projektů. Pokud bude 
v územním plánu místo těchto projektů územní rezerva, nebude nutné analýzu SEA zatím 
zpracovávat.   
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Žádost První chodská BPS - proběhlo jednání se zhotovitelem plánu, kdy výsledkem je návrh 
na vrácení toku potoka do původního toku.  

Zastupitel Osvald: V současné době je tam podzemí vodoteč pod Čerchovkou do hasičské 
jímky. Pokud dojde k přesměrování toku, kde budou brát hasiči vodu? 

Starosta: K odklonění toku dojde až pod odbočkou vodoteče do hasičské jímky. Voda do 
jímky stále poteče a jímka bude zachována. 

Žádost pana xxxxxxxx xxxxxxxx a paní xxxxxx xxxxxxxxxxx  - v lokalitě u Šimanuc mlýna 
si chtějí postavit patrový dom. V současné době se zde dle územního plánu nesmí stavět 
žádné domy pro bydlení. Dle zpracovatele se takový druh stavby do této lokality nehodí, ale 
v případě schválení ZM nebude proti. Na RM bylo projednáno, že bude povolena stavba 
rodinným domů na dvou pozemcích, protože je škoda brzdit výstavbu domů pro bydlení.  

Žádost pana xxxxxxxx - bude zapracováno zpracovatelem v územním plánu. 

Žádost pana xxxxxxxx - jedná se o pozemek u silnice nad továrnou. Bude zapracováno 
zpracovatelem v územním plánu. 

Žádost pana xxxxxxx - žádost na Jindřichově Hoře a zahrnutí záměru chovu včel. Tento 
záměr se v územním plánu neřeší a z tohoto důvodu není potřeba plán měnit.  

Žádost pana xxxxxx - žádost bude stažena, protože se výstavba v požadované lokalitě nebude 
realizovat, budou stavět na jiném pozemku.  

Žádost paní xxxxxxx - žádá o výstavbu u Šimanuc mlýna. Bude umožněna výstavba stáje pro 
koně, stavba rodinného domu ne. Je možné udělat v budoucnu změnu. 

Žádost paní xxxxxxxxxxx – žádost o výstavbu na Jindřichově Hoře, kdy zpracovatelem plánu 
bylo žádosti vyhověno, ale pravděpodobně CHKO stavbu nepovolí. 

Zastupitel Zahoř: Mohlo by proběhnout jednání s panem xxxxxxxxxx o směně pozemků pod 
Klenčím, aby mohla být přivedena cyklostezka do Klenčí? 

Starosta: V rámci pozemkových úprav se podařilo získat pozemky od cyklostezky až k BS 
Čerchovka, kromě pozemku pana xxxxxxxxx, který s úpravou nesouhlasil. Pokusíme se s ním 
dohodnout, protože cyklostezka by nevedla přes hlavní silnici, ale podél ní. Pokud dosáhneme 
dohody, mohla by být cyklostezka doplněna do územního plánu a následně dostavěna za 
finance od státu.  

Hlasování č. 5, o usnesení, že ZM bere na vědomí žádosti o zahrnutí záměrů do 
územního plánu:         PRO  : 13 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

6. Projednání kalkulace na úvodní etapu bezpečnostního řešení v Klenčí pod 
Čerchovem od firmy OMEXOM GA Energo s.r.o   

Starosta uvedl, že městys byl osloven firmou, která zpracovala první návrh zlepšení 
bezpečnosti v Klenčí. Bylo definováno prvních šest míst, kde by mohly být umístěny kamery. 
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V nabídce je i možnost zajistit výjezd dvou strážníků, kteří by kontrovali dodržování 
bezpečnosti. Nabízenou technologii je možno shlédnout na polygonu v Plzni, včetně měření 
rychlosti. V první fázi by došlo k instalaci kamerového systému, akustických prvků, zajištění 
služby mobilní patroly a instalace parkovacího systému a systému pro ochranu parkoviště u 
Capartic. V druhé fázi je pak rozšíření projektu, včetně měření rychlosti. Cena instalace první 
fáze a pořízení vybavení je 696 000 Kč plus cena za mobilní patrolu 55 300 Kč bez DPH 
měsíčně. Patrola nemusí být součástí smlouvy, může dojít pouze k instalaci bezpečnostních 
prvků. Druhou nabízenou variantou je uzavření smlouvy na pět let, kdy technologie bude 
zdarma a cena bude 67 300 Kč bez DPH měsíčně. Celková roční cena je cca 1 000 000 Kč. 
V letošním roce se nebude nic pořizovat, ale měli bychom mít představu, co budeme chtít 
v budoucnosti instalovat a co je pro městys zbytečné. Horšovský Týn, který je větší než 
Klenčí má pouze jednoho městského strážníka, který je zavalen papírováním. Nemá čas 
aktivně vyhledávat a řešit přestupky. Zřízení vlastní policie je z finančního hlediska pro 
městys nereálné.  

Zastupitelka Kobesová: Uvažovalo se o spolupráce s MP z Domažlic? 

Starosta: Až se přesune MP v Domažlicích do nových prostor, dojde k rozšíření počtu 
strážníků. Následně by mělo být Klenčí první oslovenou obcí k zabezpečení veřejného 
pořádku MP Domažlice.  

Hlasování č. 6, o usnesení, že ZM bere na vědomí variantní nabídku společnosti 
OMEXON GA Energo, s.r.o. na bezpečností řešení:  PRO   13 

PROTI   0 
ZDRŽEL SE  0 

Návrh byl schválen. 

7. Projednání žádosti pana xxxxxx xxxxxx o prodej pozemků p.č. 262/4 a 262/6 
v majetku Městyse Klenčí pod Čerchovem v KÚ Jindřichova Hora 

Starosta uvedl, že žadatel žádá o koupi dvou pozemků na Černé Řece, které má v současné 
době v pronájmu a užívá je. Mezi těmito pozemky je pozemek, který patří Státnímu 
pozemkovému úřadu. Na RM nedošli k jednoznačnému názoru, a proto byl tento bod zařazen 
na dnešní zasedání ZM. 

Zastupitel Kulík: V případě prodeje pozemků, pozemky prodávat pouze jako stavební 
pozemky, protože se jedná o pozemky u hlavní komunikace. Pokud si tam nový majitel 
postaví plot, zkomplikuje se případné vedení inženýrských sítí. V současné době má městys 
z těchto pozemků nájem, pokud je nájemce přestane používat, budou nevyužité. 

Zastupitelka Němečková: Nájemce pozemky v současné době používá na sklad dřeva a jako 
parkoviště na zemědělské stroje. Pravděpodobně nebude chtít pozemky využít jako stavební 
parcelu. 

Starosta: V případě prodeje budeme muset udělat posudek na cenu pozemku v této lokalitě. 

Zastupitel Mareš: Souhlasím se zastupitelem Kulíkem, v případě prodeje prodávat pouze jako 
stavební pozemek za odpovídající cenu.  
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Zastupitel Kulík: V současné době je prostřední pozemek ve vlastnictví státu a pozemky 
městyse s ním sousedí, mohli bychom jednat o případném převodu do majetku městyse. 

Občan xxxxxxx: Pokud tam má městys okolní pozemky, měl by mít při jednání o prodeji 
předkupní právo. 

Hlasování č. 7, o usnesení, že ZM bere na vědomí žádost o koupi pozemků části p.č. 
262/4 a 262/6 v majetku Městyse Klenčí pod Čechovem a KÚ Jindřichova Hora: 
         PRO   13 

PROTI   0 
ZDRŽEL SE  0 

Návrh byl schválen. 

Hlasování č. 8, o usnesení, že ZM ukládá starostovi projednat se Státním pozemkovým 
úřadem možnosti převodu pozemku parc. č. 262/5 KÚ Jindřichova Hora do majetku 
městyse:        PRO   13 

PROTI   0 
ZDRŽEL SE  0 

Návrh byl schválen. 

8. Projednání žádosti o koupi pozemků části p.č. 2876/1 a části p.č. 734/5 v majetku 
Městyse Klenčí pod Čerchovem a KÚ Klenčí pod Čerchovem  

Starosta uvedl, že žadatel žádal o koupi části pozemků v této lokalitě již několikrát. Jedná se o 
pozemky vedle jeho garáže až k hlavní komunikaci.  

Občan xxxxxxxxxx: Jedná se o zbytek pozemku. Chtěl bych si zlepšit přístup z boku ke 
garáži, kde mám dveře. 

Zastupitelka Kobesová: O jak velkou část pozemku se jedná? 

Starosta: Přibližně o 50 m2. 

Zastupitel Kulík: Jedná se o část travnatého pozemku, který městys nevyužívá. Po vyhlášení 
záměru může tento pozemek koupit jiný zájemce, pokud nabídne vyšší cenu.  

Starosta: Pozemky v této lokalitě se prodávaly za 400 Kč za m2. V současné době bych tento 
pozemek neprodával, dokud nebude vyřešena rekonstrukce komunikace. Pozemky je možné 
pronajmout. 

Zastupitel Kulík: Byl jsem pro vyhlášení záměru prodeje, ale bude lepší počkat, až proběhne 
rekonstrukce komunikace. Mohou při rekonstrukci vzniknout nějaké problémy s umístěním 
inženýrských sítí a pak nám může chybět část pozemku. 

Hlasování č. 9, o usnesení, že ZM bere na vědomí žádost o koupi pozemků části p.č. 
2876-1 a části p.č. 734/5 v Majetku Městyse Klenčí pod Čerchovem a KÚ Klenčí pod 
Čerchovem:        PRO   13 

PROTI   0 
ZDRŽEL SE  0 

Návrh byl schválen. 
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9. Projednání žádosti obce Ždánov o zahrnutí obce do spádovosti MŠ Klenčí 
pod Čerchovem 

Starosta uvedl, že obec Ždánov podala žádost o zahrnutí obce do spádovosti MŠ Klenčí pod 
Čerchovem. Vedení ZŠ a MŠ s tím souhlasí, dle sdělení starosty obce Ždánov by se jednalo o 
2 až 3 děti. V případě přijetí žádosti bude mít MŠ povinnost děti přijmout. Obec Ždánov má 
uzavřenou dohodu i s jinou MŠ. 

Zastupitelka Kobesová: Budou přispívat na umístění dětí v MŠ? 

Starosta: Nebudou, příspěvky na umístění dětí platí Plzeňský kraj. Byla schválena výjimka na 
umístění 52 dětí, ale v současné době je v MŠ volná kapacita.  

Hlasování č. 10, o usnesení, že ZM bere na vědomí žádost obce Ždánov o zahrnutí obce 
do spádovosti MŠ Klenčí pod Čerchovem:   PRO  : 13 

PROTI  : 0 
ZDRŽEL SE : 0 

Návrh byl schválen. 

Hlasování č. 11, o usnesení, že ZM schvaluje dohodu o vytvoření společného školského 
obvodu spádové mateřské školy s obcí Ždánov:   PRO  : 13 

PROTI  : 0 
ZDRŽEL SE : 0 

Návrh byl schválen. 

Hlasování č. 12, o usnesení, že ZM schvaluje vydání obecně závazné vyhlášky č. 3/2018, 
kterou se stanoví školské obvody základních škol a mateřských škol zřízených Městysem 
Klenčí pod Čerchovem:      PRO  : 13 

PROTI  : 0 
ZDRŽEL SE : 0 

Návrh byl schválen. 

Starosta dodal, že vyhláška bude zveřejněna na úřední desce městyse po dobu 15 dnů 
k připomínkám. Pokud nebude podána žádná námitka, tak vstoupí v platnost šestnáctým 
dnem. 

10. Zprávy z výborů o činnosti 

Kontrolní výbor  

Zastupitel Čipera (předseda výboru):  V měsíci červnu byla provedena kontrola poskytnutých 
příspěvků za rok 2017, kde byly předloženy veřejnoprávní smlouvy, darovací smlouvy a 
vyúčtování poskytnutých příspěvků. Nebyly shledány žádné závady. Dále provedena kontrola 
Kroniky městyse, která je dopsána do konce roku 2011. Kronikářka sdělila plán dopsání 
kroniky - do června 2018 dopsání let 2012 – 2013, do září 2018 pak dopsání let 2014 – 2015. 
V měsíci červenci proběhla kontrola lesního hospodářství za rok 2017. Celkem bylo vytěženo 
426 m³, příjmy 523 939,00 Kč, náklady 175 810,00 Kč, hospodářský výsledek – zisk 348 
129,00 Kč. Náklady tvoří převážně prostředky na mzdy, těžbu dřeva a jeho přiblížení. Těžba 
dřeva je prováděna dle Lesního hospodářského plánu, který je na 10 let (rok 2015 - 2024). 
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Dále provedena kontrola evidence a zveřejňování obecně závazných vyhlášek. V roce 2018 
byla vydána Obecně závazná vyhláška č. 1/2018, kterou se stanoví školské obvody základních 
škol a mateřských škol zřízených Městysem Klenčí pod Čerchovem. Všechny platné vyhlášky 
jsou k dispozici i elektronicky na stránkách Městyse. Dále provedena následná kontrola 
vymáhání a splácení dlužných částek zjištěných při kontrolách v březnu a v květnu 2018. 
Celkové nedoplatky za odvoz odpadu jsou ve výši 7 400 Kč, z toho je 2 800 Kč z předchozích 
let. Od poslední kontroly došlo ke značnému snížení výše nedoplatků. Nedoplatky za nájem č. 
p. 330 u pěti bývalých nájemkyň řeší právnička městyse. V čp. 331-333 - jeden dlužník dluží 
8 690 Kč, v bytě už nebydlí. Za pronájem kasáren je nedoplatek v celkové výši 80 927 Kč. 
Dluh za garáž v bývalé kotelně ve výši 4 322 Kč  řeší právnička. Nájemce v bývalých jeslích 
neplatí nájem od 1. 1. 2018, důvodem je nefunkční topení v pronajatém objektu. Dluh pod 
bývalým psincem je stále 12 056 Kč. V srpnu proběhla kontrola evidence PHM, cestovních 
příkazů a knih provozu, bez závad. Dále provedena kontrola účasti zastupitelů a členů RM za 
volební období 2014 – 2018. 

Starosta: Všechny dlužníky řeší právní zástupkyně městyse. Městys se snaží v první řadě 
dohodnout s dlužníky, ale většinou nemají o řešení dluhu zájem. Věc je pak předána právní 
zástupkyni městyse a dluh pak zbytečně narůstá. Jedna dlužnice dlužila cca 36 000 Kč. Po 
předání exekutorovi dluh včetně úroků z prodlení, odměny exekutorovi a soudu dosahuje cca 
96 000 Kč. V současné době probíhá provizorní oprava topení v objektu bývalých jeslí. 

Zastupitel Osvald: Při rekonstrukci mateřské školy by mělo dojít i k umístění měřící jednotky 
na spotřebu tepla v bývalých jeslích. V současné době tam nic není a nevíme, kolik přesně 
tepla spotřebuje firma, která je v jeslích v nájmu.  

Starosta: V rámci rekonstrukce MŠ došlo k instalaci nové přípojky elektřiny do objektu. 
Umístění měřící jednotky pro objekt bývalých jeslí budeme řešit na kontrolním dnu. 

Finanční výbor 

Zastupitelka Kobesová (předsedkyně výboru): Výbor od minulého zasedání nezasedal. 

Žádný ze zastupitelů neměl k výboru otázky ani připomínky. 

Výbor pro výstavbu a územního plánování 

Zastupitel Smazal (předseda výboru): Provedeno šetření v bytě žadatelky v čp. 330 se 
zaměřením na hluk z okolních bytů.  Dle zjištění se jedná o konstrukční chybu ve všech 
bytech. Výbor nedoporučuje dodatečnou montáž protihlukové izolace, protože bude finančně 
velmi náročná. Na základě upozornění Správy a údržby silnic Plzeňského kraje o vtoku 
povrchové vody na komunikaci u kapličky sv. Vojtěcha z pozemku městyse bylo v měsíci 
březnu provedeno šetření na místě. V době šetření vtékala voda na komunikaci pouze z 
odhrnutého tajícího sněhu z okraje vozovky a ne z pozemku městyse. Pokud chceme zamezit 
výše uvedenému jevu, nejlevnějším a dostačujícím způsobem řešení je, udělat odvodňovací 
rýhu zasypanou štěrkem.  

Zastupitelka Němečková: V současné době je to tam vlhké a voda tam vytéká na silnici 
neustále.  
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Zastupitel Kulík: Jak říkal na předchozích zasedáních zastupitel Osvald, jsou tam od těžké 
lesní techniky vyjeté koleje a v nich teče voda. Pokud se upraví rozježděný potok, tak voda na 
silnici téct nebude.  

Osadní výbor 

Zastupitelka Němečková (předsedkyně výboru): Umístění zastávek? 

Starosta: V současné době máme problém sehnat zedníky, kteří by zastávky umístili. Zedníci 
ze Zemědělské společnosti Čerchov jsou plně vytížení. Z tohoto důvodu možná přijdeme o 
dotaci na opravu zdi proti faře, protože se nestihne oprava provést v termínu. Většina 
stavebních firem má v současné době plné kapacita i na několik měsíců dopředu.  

Zastupitel Mareš: Oprava zdi se měla řešit hned. Pokud začne hodně pršet, může spadnout 
celá zeď. 

Starosta: Oprava se řešila hned, ale jedná se o zeď v památkové zóně. Městys musel žádat o 
stanovisko památkáře, kteří nám souhlas s opravou nedali. Museli jsme se dvakrát odvolávat, 
než s opravou souhlasili. Z tohoto důvodu došlo ke zdržení půl roku. Jen umístění značky, 
která by přivedla dopravu do Klenčí je komplikované. 

Zastupitel Smazal: Doprava by se měla spíše z Klenčí odvádět, kamiony jezdí z kopce rychle. 
Většina jich jede rychleji než 50 km/h. 

Starosta: Cílem je přivést turisty do Klenčí umístěním informační cedule v Draženově na 
kruhovém objezdu. V současné době nám povolí pouze ceduli s nápisem Vesnická památková 
zóna Klenčí pod Čerchovem, nemůžeme tam umístit např. pouze ceduli Muzeum J. Š. Baara. 
Případné omezení kamionové dopravy přes Klenčí ze strany Spolkové republiky Německo se 
musí řešit omezení již ve Spolkové republice Německo, protože po vjezdu do České republiky 
by se museli vrátit zpět. Měření rychlosti přes městys můžeme realizovat, ale pravděpodobně 
budeme muset zřídit na úřadu přestupkovou komisi. Pokud budeme přestupky oznamovat do 
Domažlic, tak za každé projednání přestupku zaplatíme 2 000 Kč. 

Výbor pro životní prostředí 

Zastupitel Jankovský (předseda výboru): Proběhlo jednání s firmou Steatit z důvodu 
vytékající kalné vody do splaškové vody do Čerchovky. Bylo přislíbeno řešení, které bylo 
finančně náročné a z toho důvodu nebylo realizováno. V současné době uvažují o levnějším 
řešení, které by mělo zamezit vytékání kalné vody. 

Zastupitelka Němečková: Mohl by výbor provést kontrolu v dolní části Černé Řeky. Nová 
majitelka si ohradila ohradníky výběh pro koně, kdy ohradníky jsou přivrtané do stromů. Na 
upozornění nám sdělila, že to má s obcí domluveno. 

Starosta: Pokud se nejedná o pozemek městyse, výbor nemůže věc kontrolovat. Možností je 
věc oznámit na Inspekci životního prostředí.  

Výbor pro kulturu a sport 

Zastupitel Anderle (předseda výboru): Podařilo se zorganizovat akce Slavnosti Výhledy, kde 
místo koncertu VK & VSV vystoupila Jana Kratochvílová. Dále za účasti 36 občanů zájezd 
do Spáleného Poříčí na pozvání bývalého klenečského faráře. Na brigádě došlo k obnovení 
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nápisu Výhledy na Výhledech. Na září připravujeme výstavu modelů letecko modelářského 
klubu, zájezd do Plané, Boněnova a Mariánských lázní, účast na soutěži o největší 
vypěstovanou dýni v Šalmanovicích. V říjnu pak výstavu obrazů a historických fotografií 
Klenčí, besedu s Karlem Benešem, besedu s promítáním z cesty po Slovensku. Výbor má 
k dispozici ze schválené částky na kulturní akce 40 000 Kč ještě přibližně 12 000 Kč. 
Z tohoto důvodu bychom chtěli zorganizovat i další akce, protože nový výbor po volbách 
začne fungovat pravděpodobně až v lednu. 

Starosta: Ve dnech 5. a 6. října 2018 proběhnou volby do zastupitelstva. Dnem voleb končí 
svoji činnost ZM a tím i jeho výbory. Z tohoto důvodu nemůže výbor po volbách již 
organizovat žádné akce. Dle zákona ustavující zasedání ZM musí být do 30 dnů od voleb. Na 
tomto zasedání mohou být teprve zřízeny výbory a mohou zahájit svoji činnost. Činnost RM 
zaniká až dnem ustanovující schůze ZM, tj. pokud by byla vytvořena komise RM, mohla by 
fungovat až do ustanovující schůze ZM.   

Hlasování č. 13, že ZM bere na vědomí zprávy o činnosti výborů: kontrolního, 
finančního, pro životní prostředí, osadního, pro kulturu a sport, pro výstavbu a územní 
plánování:         PRO  : 13 

PROTI  : 0 
ZDRŽEL SE : 0 

Návrh byl schválen. 

11. Připomínky občanů 

Žádné připomínky a otázky.  

12. Diskuse, závěr 

Starosta: V rámci územního plánu by ve všech rozvojových lokalitách pro rodinné bydlení 
měla vzniknout studie těchto lokalit, včetně rozparcelování. Je to doporučení zpracovatele 
územního plánu.  

Hlasování č. 14, o usnesení, že ZM ukládá starostovi zajistit nabídky na zpracování 
územních studií pro rozvojové lokality v rámci nového územního plánu Klenčí pod 
Čerchovem:        PRO   13 

PROTI   0 
ZDRŽEL SE  0 

Návrh byl schválen. 

Starosta: Oprava komunikace mezi bytovými domy se řeší s firmou Praves, která by měla 
provést opravu. Na rekonstrukci této komunikace od obchodu „Spaar“ ke křižovatce u domu 
pana Pittnera se zpracovává projekt.  

Hlasování č. 15, o usnesení, že ZM schvaluje návrh usnesení z 32. zasedání 
zastupitelstva:          PRO  : 13 
 PROTI : 0 
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen. 
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Další plánované zasedání ZM proběhne ve středu 26. 9. 2018 od 18:00 hod v knihovně Domu 
přírody Českého lesa.  

Zastupitel Mareš se omluvil ze zasedání ZM dne 26. 9. 2018 z důvodu plánované dovolené. 

Zasedání ukončeno v 19:35 hodin. 

Zapsal:  Martin FREI v. r. 

Ověřovatelé zápisu:  
 
 
Anna Kobesová    ……………………  
 
 
Miloslava Němečková  ……………………  
 
 
Jan Bozděch (starosta)  …………………… 


